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Emne: Høyringsuttale fiberbreiband utbygging 
 

Hei 

 

Ønsker å få fiberbreiband til Rissundet/Risa i Lindås, her er det kun mogeleg med internett via 

radiosignal, ingen mogelighet for noko somhelst anna. Radiosignal er ofte ustabilt og dårleg, og 

ein kan ikkje nytta alle internett tilbod ved bruk av denne typen nett. 

Det har auka kraftig dei siste åra med nybygg og antal innbyggara i feltet, eg syns det er på høg 

tid at vi kan få eit skikkeleg internett tilbod her ute.  

 

Mvh  

Randi Kristin Kvalvågnes 


